



អ្វីដែលក្លឹបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

បច្ចុប្បន្នភាពថ្មីៗ: (ការផ្លាស់ប្តូរទាំងឡាយត្រូវបានរំលេចដោយពណ៌លឿង)

11/22/21: បានធ្វើបច្ចុប្បន្នកម្មដើម្បីបន្ថែមកំណត់ទៅកាន់គេហទំព័រសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) សម្រាប់បទបញ្ញត្តិអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA។

11/2/2021: មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ហាងអាជីវកម្មម្ហូបអាហារ និងភេសជ្ជៈដែលមានទីតាំងនៅទីក្រុង Los Angeles (LA) គឺស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃបទបញ្ញត្តិអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA។ បានបន្ថែមសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) ដើម្បីបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់ថា បទបញ្ញត្តិអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA មិនអនុវត្តចំពោះអាជីវកម្មនានាដែលកំពុងផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការដោយគោរពតាមសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលនៃខោនធី LA រួចហើយនោះទេ។

ឯកសារនៃសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) នេះគឺមានគោលបំណងសម្រាប់ជួយដល់ក្លឹបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ (lounges) បារ ហាងស្រាបៀរ (breweries) ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ (wineries) និងហាងបិតស្រា (distilleries) ក្នុងការអនុវត្តតាម សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល នៃខោនធី LA។ បញ្ជីសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់នេះអនុវត្តចំពោះក្លឹបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ និងហាងបិតស្រាណា ដែលមិនមានអាជ្ញាប័ណ្ណជាភោជនីយដ្ឋានហើយដែលមានផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញ។

ការផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ

1. តើតម្រូវការនៅក្នុងសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលមានអ្វីខុសៗ ហើយតើនៅពេលណាដែលតម្រូវការទាំងនេះចូលជាធរមាន?

មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 2021 ទៅ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ និងហាងបិតស្រា ត្រូវតែតម្រូវឱ្យភ្ញៀវដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅ ផ្តល់ភ័ស្តុតាងនៃស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ជាមួយនឹងប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថត (ID) សម្រាប់ការចូលទៅខាងក្នុង។ នៅចន្លោះពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលា រហូតដល់ថ្ងៃទី 3 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ភ្ញៀវទាំងអស់ត្រូវផ្តល់ភ័ស្តុតាងដែលថា ពួកគេបានទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 យ៉ាងតិចមួយដូសសម្រាប់ការចូលទៅទទួលសេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ និងដើម្បីចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃទីតាំងនោះ។ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ភ្ញៀវទាំងអស់ដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅ ត្រូវតែផ្តល់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 សម្រាប់ការចូលទៅខាងក្នុងទីតាំងសម្រាប់សេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ និងដើម្បីចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃទីតាំងនោះ។ កុមារអាយុក្រោម 2 ឆ្នាំត្រូវបានលើកលែង។ បន្ថែមពីនេះទៅទៀត គិតត្រឹមថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 បុគ្គលិកនៅនឹងទីតាំងទាំងអស់ត្រូវតែផ្តល់ភ័ស្តុតាងដល់ម្ចាស់អាជីវកម្មរបស់ពួកគេអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19។

មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ក្លឹបរាត្រី និងកន្លែងទទួលភ្ញៀវណា ដែលបើកសម្រាប់តែមនុស្សដែលមានអាយុ 18 ឆ្នាំឡើងទៅ ត្រូវតែតម្រូវឱ្យភ្ញៀវ និងបុគ្គលិកនៅនឹងកន្លែងទាំងឡាយ ផ្តល់ភ័ស្តុតាងអំពីស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការ COVID-19 របស់ពួកគេជាមួយនឹងប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថត សម្រាប់ការចូលទៅខាងក្នុង។ នៅចន្លោះពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលារហូតដល់ថ្ងៃទី 3 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ភ្ញៀវត្រូវតែបង្ហាញភ័ស្តុតាងដែលថា ពួកគេបានទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 យ៉ាងតិចមួយដូស សម្រាប់ការចូលទៅទទួលសេវាកម្មនៅខាងក្នុង និងដើម្បីចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅផ្នែកខាងក្នុងអគារនៅតាមក្លឹបរាត្រី ឬកន្លែងទទួលភ្ញៀវ។ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ភ្ញៀវទាំងអស់ត្រូវតែផ្តល់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 សម្រាប់ការចូលទៅក្នុងទីកន្លែងដើម្បីទទួលសេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ និងដើម្បីចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃទីតាំងនោះ។

បន្ថែមពីនេះទៅទៀត គិតត្រឹមថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 បុគ្គលិកនៅនឹងទីតាំងទាំងអស់ត្រូវតែផ្តល់ភ័ស្តុតាងដល់ម្ចាស់អាជីវកម្មរបស់ពួកគេអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19។



អ្វីដែលក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំង បាយផ្លូវ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

2. តើភ្ញៀវដែលមិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬបានចាក់ថ្នាំបង្ការមិនពេញលេញ អាចបង្ហាញលទ្ធផលធ្វើតេស្ត (ត្រួត ពិនិត្យទូទៅ) ថាអវិជ្ជមាននៃជំងឺ COVID-19 ដែលបានធ្វើឡើងក្នុងអំឡុងពេល 72 ម៉ោងសម្រាប់ការចូល ទៅកាន់ទីកន្លែងសម្រាប់ទទួលសេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារបានដែរឬទេ?

ទេ។ លទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទូទៅ) ថាអវិជ្ជមានសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 មិនមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់ដែលអាចជំនួស
ការផ្តល់ភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 បាននោះទេ។

3. ក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយផ្លូវ ឬហាងបិតស្រារបស់ខ្ញុំមានទីតាំង នៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (ទីក្រុង LA)។ តើបទបញ្ញត្តិស្តីអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA មានឥទ្ធិ ពលយ៉ាងដូចម្តេចលើហាងអាជីវកម្មរបស់ខ្ញុំ?

មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ហាងអាជីវកម្មរូបអាហារនិងភេសជ្ជៈ រួមទាំងភោជនីយដ្ឋាន បារ
អាជីវកម្មអាហាររាស ហាងកាហ្វេ ហាងស្រាបៀរ បន្ទប់ភ្នាក់ងារស្រាតាមហាងស្រាទំពាំងបាយផ្លូវនិងហាងបិតស្រា និងអាហារ
ដ្ឋាននានាដែលមានទីតាំងនៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (ទីក្រុង LA) គឺស្ថិតនៅក្រោមអំណាច **បទបញ្ញត្តិស្តីអំពីការចាក់
ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA**។

ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ បទបញ្ញត្តិរបស់ទីក្រុង LA បានបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់ថា តម្រូវការនៃបទបញ្ញត្តិមិនត្រូវអនុវត្ត
ចំពោះ "ទីតាំងណាមួយដែលត្រូវបានតម្រូវដោយសេចក្តីបង្គាប់របស់ DPH ឱ្យត្រួតពិនិត្យភស្តុតាងនៃស្ថានភាពចាក់ថ្នាំ
បង្ការជំងឺ COVID-19 មុនពេលផ្តល់សេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ"។ នេះមានន័យថា ប្រសិនបើក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ
បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយផ្លូវ ហាងបិតស្រារបស់អ្នកកំពុងតែអនុវត្តតាមសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល
ខោនធី LA នោះអាជីវកម្មរបស់អ្នកមិនស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃបទបញ្ញត្តិទេ ហើយត្រូវតែបន្តអនុវត្តតាម **សេចក្តី
បង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល** ស្តីអំពីតម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ខោនធីជំនួសវិញ។

ហាងអាជីវកម្មរូបអាហារ និងភេសជ្ជៈទាំងអស់ដែលមានរាយបញ្ជីនៅក្នុងបទបញ្ញត្តិ ហើយដែលមានទីតាំងនៅទីក្រុង
LA គួរពិនិត្យមើលឡើងវិញ និងគោរពតាម **បទបញ្ញត្តិរបស់ទីក្រុង LA**។ ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីអំពីបទបញ្ញត្តិរបស់ទីក្រុង LA
អាចរកបាននៅលើគេហទំព័រកម្មវិធី **SafePass LA** និង **គេហទំព័រសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ)**។

4. តើកន្លែងណាខ្លះនៃទីតាំងអាជីវកម្មដែលភ្ញៀវនឹងត្រូវបានពិនិត្យស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19?

ភ្ញៀវដែលអង្គុយ កំពុងទទួលសេវាកម្ម ឬកំពុងចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានាដែលមាននៅតាមផ្នែកនៅខាងក្នុងអគារ
របស់អាជីវកម្ម ត្រូវតែបានពិនិត្យនិងបង្ហាញភស្តុតាងនៃស្ថានភាពការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 របស់ពួកគេ
ដូចដែលបានបញ្ជាក់ មុនពេលចូលទៅផ្នែកខាងក្នុងអគាររបស់អាជីវកម្ម។ ភ្ញៀវអាចទទួលបានសេវាកម្ម ឬចូលរួមក្នុង
សកម្មភាពនានានៅផ្នែកខាងក្រៅអគាររបស់អាជីវកម្ម ដោយមិនចាំបាច់ពិនិត្យស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការឡើយ។

បុគ្គលដែលមិនបង្ហាញភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ អាចត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃអាជីវកម្ម
ក្នុងកាលៈទេសៈមួយចំនួន។ បុគ្គលបែបនេះត្រូវតែពាក់ម៉ាស់ដែលបិទជិតត្រឹមត្រូវ ហើយអាចចូលទីតាំងអាជីវកម្មបាន៖
1) ជាផ្នែកមួយនៃការងាររបស់ពួកគេ ដើម្បីធ្វើការដឹកជញ្ជូនទៅឬកាត់មកទទួលយក ផ្តល់សេវាកម្មឬការជួសជុល ឬ
សម្រាប់គោលបំណងបន្ទាន់ឬគោលបំណងត្រួតពិនិត្យ 2) ដើម្បីអាចបានទៅដល់ផ្នែកខាងក្រៅនៃទីតាំងអាជីវកម្មឬប្រើ
ប្រាស់បន្ទប់ទឹក និង 3) ដើម្បីកម្ទេង មកទទួលយក ឬបង់ថ្លៃអាហារឬភេសជ្ជៈ "ដែលខ្ញុំបំបៅទៅក្រៅ" ។ ក្នុងឧទាហរណ៍ចុង
ក្រោយនេះ ភ្ញៀវត្រូវតែរង់ចាំនៅខាងក្រៅអគារ ដើម្បីទុកពេលក្នុងការរៀបចំអាហារឬភេសជ្ជៈរបស់ពួកគេឱ្យបានរួចរាល់
មុនពេលមកទទួលយក។



អ្វីដែលក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំង បាយផ្សារ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

5. តើបារនឹងតម្រូវឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់ភ្ញៀវដែលនៅខាងក្នុងអគារដែរឬទេ ប្រសិនបើមាន បម្រើម្ហូបអាហារ?

បាទ/ចាទេ ទីតាំងអាជីវកម្មណាដែលដំណើរការចម្បងជាបារ និងត្រូវបានតម្រូវឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ទីតាំងអាជីវកម្មទាំងនេះមានប័ណ្ណអនុញ្ញាតសុខភាពសាធារណៈ សម្រាប់ទីតាំងដែលមានហានិភ័យទាប ផ្នែកម្ហូបអាហារ។ នេះរួមបញ្ចូលទាំងបារដែលអាចបម្រើអាហារសម្រន់នៅនឹងទីតាំងនេះ ប៉ុន្តែមិនដំណើរការជាកោដនីយដ្ឋានដែលមានការអង្គុយ និងផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញនោះទេ។ ទីតាំងកម្សាន្តពេលល្ងាចផ្សេងទៀតដែលបម្រើសុវា ដូចជាកន្លែងច្រៀងខាវាអូខេ (karaoke bars) ក៏តម្រូវឱ្យអនុវត្តតាមនេះដែរ។

កម្មសិទ្ធិ និងការអនុញ្ញាត: បារដែលមានទីតាំងនៅខាងក្នុងកោដនីយដ្ឋាន ហើយដែលទទួលបានការអនុញ្ញាតឱ្យមានប្រតិបត្តិការក្នុងលក្ខណៈហានិភ័យមធ្យមឬខ្ពស់ ហើយដែលស្ថិតនៅក្រោមកម្មសិទ្ធិតែមួយក៏មិនតម្រូវឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការឡើយ។

បារមួយដែលដំណើរការនៅជិតគ្នា (ភ្ជាប់គ្នា) ទៅនឹងផ្ទះបាយឬកោដនីយដ្ឋានដែលទទួលបានការអនុញ្ញាតឱ្យមានប្រតិបត្តិការក្នុងលក្ខណៈហានិភ័យមធ្យមឬខ្ពស់ ហើយដែលស្ថិតក្រោមកម្មសិទ្ធិតែមួយ ដែលមានបញ្ជីមុខម្ហូបរួមបញ្ចូលទាំងការផ្តល់ជូនអាហារនៅ "ទីតាំងតុកិកលុយ" ដោយត្រូវបានធ្វើនៅក្នុងផ្ទះបាយនោះ មិនតម្រូវឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការឡើយ។ ចំណីអាហារមិនអាចត្រូវបានរៀបចំ និងលើកយកមកពីផ្ទះបាយ/កោដនីយដ្ឋានដែលមិនភ្ជាប់ទៅនឹងបារ ហើយដែលមិនត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាកន្លែងតែមួយនោះទេ។ ត្រូវតែមានទ្វារ ដែលចេញពីបារដោយផ្ទាល់ទៅផ្ទះបាយដែលមានការអនុញ្ញាតដាច់ដោយឡែក ហើយដែលស្ថិតនៅក្រោមកម្មសិទ្ធិតែមួយនេះ។

បារមួយដែលមានការអនុញ្ញាតឱ្យមានប្រតិបត្តិការជាកោដនីយដ្ឋានដែលមានហានិភ័យទាប ហើយដែលដំណើរការដាច់ដោយឡែកពីកោដនីយដ្ឋានផ្សេងទៀតនៅនឹងទីតាំងនោះ ក៏តម្រូវឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការប្រសិនបើផ្តល់ជូនការបរិភោគអាហារនៅខាងក្នុងអគារហើយនៅនឹងទីតាំងនោះ។ ឧទាហរណ៍ ភូមិសាស្ត្រស្រាបៀរ ឬកន្លែងញៀនស្រាបៀរដែលមាននៅក្នុងសាលាអាហារ/អាហារដ្ឋាននឹងត្រូវបានតម្រូវឱ្យអនុវត្តតាមតម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់ការបរិភោគអាហារនៅនឹងកន្លែង។

6. តើបុគ្គលិកអាចយល់បានយ៉ាងដូចម្តេច ថាអ្វីទៅជាទម្រង់កំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការដែលអាចទទួល យកបាន? តើមានធនធានបណ្តុះបណ្តាលអ្វីខ្លះដែលអាចរកបានពីខោនធីនេះ?

ម្ចាស់អាជីវកម្ម និងបុគ្គលិកអាចយោងលើ [គេហទំព័រសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈនៃខោនធី Los Angeles](#) សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។ នៅពេលនៃការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនេះ ការណែនាំអាចស្វែងរកបាននៅខាងក្រោម "[ការផ្ទៀងផ្ទាត់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19](#)"។

7. តើបុគ្គលិកនឹងត្រូវរក្សាទុកកំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ភ្ញៀវ ឬកំណត់ត្រានៃដំណើរការផ្ទៀងផ្ទាត់ ដែរឬទេ?

ទេ។ ដោយអនុញ្ញាតឱ្យភ្ញៀវម្នាក់ៗត្រូវអង្គុយ ទទួលសេវាកម្ម ឬចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅទីតាំងខាងក្នុងអគារនោះ ម្ចាស់អាជីវកម្ម/អ្នកគ្រប់គ្រងកំពុងអះអាងថា ទីតាំងនេះបានផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ភ្ញៀវដែលនៅខាងក្នុងអគារមុនពេលចូល បានយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ អាជីវកម្មនឹងត្រូវទទួលបានការពិន័យចំពោះការមិនអនុវត្តតាមសេចក្តីណែនាំណាមួយ ប្រសិនបើរកឃើញថា គេមិនបានប្រកាន់ខ្ជាប់នូវដំណើរការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។



អ្វីដែលក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំង បាយផ្លូវ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

8. តើបុគ្គលិកនឹងត្រូវបានគេរំពឹងថានឹងធ្វើអ្វី ចំពោះភ្ញៀវដែលមិនបង្ហាញទម្រង់នៃការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការត្រឹមត្រូវនោះ?

ប្រសិនបើភ្ញៀវម្នាក់មិនបង្ហាញភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 របស់ពួកគេភ្ជាប់ជាមួយនឹងអត្តសញ្ញាណសម្គាល់ដែលមានរូបថតរបស់ពួកគេដែលត្រឹមត្រូវទេនោះ ពួកគេអាចត្រឹមតែបានអង្គុយ ទទួលសេវាកម្ម ឬចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅបរិវេណខាងក្រៅអគារនៃទីតាំងនោះ ប្រសិនបើមាន។

ភ្ញៀវដែលមិនមានទម្រង់នៃការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការត្រឹមត្រូវទេ អាចត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅកាន់ទីតាំងខាងក្នុងអគារ ប្រសិនបើពួកគេពាក់របាំងមុខ (face covering) ដែលបិទជិតត្រឹមត្រូវល្អ ហើយគ្រាន់តែចូលរយៈពេលខ្លីទៅខាងក្នុងទីតាំងនោះដើម្បី៖ 1) ឆ្លងទៅកាន់ទីតាំងខាងក្រៅអគារ ឬទៅបន្ទប់ទឹក 2) កម្ទេចឬបង្ហាញប្រាក់នៅកន្លែងកិច្ចលុយ ឬ 3) មកទទួលយករបស់កម្ទេច ទោះដើម្បីសម្រាប់បរិភោគឬប្រើនៅនឹងទីតាំងហើយនៅខាងក្រៅអគារ ឬយកទៅកន្លែងខាងក្រៅផ្សេងទៀត (ខ្ទប់ទៅក្រៅ)។ ភ្ញៀវបែបនេះប្រហែលជាមិនអាចស្ថិតនៅខាងក្នុងអគារជាប់ ដើម្បីទទួលសេវាកម្ម ឬដើម្បីចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនានានៅខាងក្នុងអគារបានទេ។

9. តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើទីតាំងអាជីវកម្មមួយត្រូវបានគេរកឃើញថា មិនបានផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ភ្ញៀវ និង/ឬបុគ្គលិក?

អ្នកត្រួតពិនិត្យសុខភាពរបស់ខោនធី (County health inspector) នឹងចុះទៅ និងសង្កេតមើលប្រតិបត្តិការនៃទីតាំងទាំងនេះក្នុងមោងធ្វើការធម្មតា។ ប្រសិនបើអ្នកត្រួតពិនិត្យសុខភាពកំណត់ឃើញថា អាជីវកម្មមួយមិនបានគោរពតាមសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល (ដូចជាការមិនផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ភ្ញៀវទាំងអស់) ក្នុងដំណើរការចុះពិនិត្យជាលើកដំបូងទេ អ្នកត្រួតពិនិត្យសុខភាពនោះនឹងចងក្រងឯកសារនៃការរំលោភបំពាននេះនៅក្នុងរបាយការណ៍ត្រួតពិនិត្យ និងចេញកាលបរិច្ឆេទសម្រាប់ឱ្យអនុវត្តតាម ដែលចាំបាច់ត្រូវតែកែតម្រូវការរំលោភបំពាននេះ។ ប្រសិនបើការត្រួតពិនិត្យបន្តនៅតែបង្ហាញថា មិនអនុវត្តតាមសេចក្តីបង្គាប់ដដែល ការផាកពិន័យបែបរដ្ឋបាល (Administrative Citation) ចំនួនទឹកប្រាក់ 500 ដុល្លារនឹងត្រូវចេញឱ្យទៅទីតាំងអាជីវកម្មនេះ ហើយសុខភាពសាធារណៈនឹងបន្តត្រួតពិនិត្យសម្រាប់ការអនុវត្តតាម។

10. តើការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការតម្រូវជាចាំបាច់សម្រាប់ការជួបជុំលក្ខណៈឯកជននៅក្នុងអាជីវកម្មទាំងនេះដែរឬទេ?

បាទ/ចាស ការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការ និងតម្រូវការនៃការពាក់ម៉ាស់ដែលកំពុងអនុវត្តស្រាប់នេះ ត្រូវអនុវត្តចំពោះការជួបជុំលក្ខណៈឯកជនដែលនៅខាងក្នុងអគារទាំងអស់ ដែលត្រូវបានធ្វើឡើងនៅក្នុងអាជីវកម្មណាមួយដូចខាងក្រោម៖ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយផ្លូវ ហាងបិតស្រា ក្តីបរាត្រី និងកន្លែងទទួលភ្ញៀវ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការឡើយ។

11. តើការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការតម្រូវជាចាំបាច់សម្រាប់ការមកទទួលយករបស់កម្ទេចដែរឬទេ?

ទេ សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលអនុញ្ញាតឱ្យចូល ដោយមានកំណត់ ទៅកាន់ផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃអាជីវកម្ម ដោយមិនមានការផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការឡើយ ចំពោះគោលបំណងដោយគ្រាន់តែមកទទួលយករបស់ដែលបានកម្ទេចសម្រាប់ខ្ទប់ទៅក្រៅ។ ទោះបីជាមិនចាំបាច់តម្រូវសម្រាប់ការមកទទួលយករបស់ដែលបានកម្ទេចក៏ដោយ ហាងអាជីវកម្មទាំងនោះអាចជ្រើសរើសពិនិត្យចំពោះស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការជាការអនុវត្តស្តង់ដារសម្រាប់ភ្ញៀវទាំងអស់ដែលចូលក្នុងបរិវេណខាងក្នុងអគារ។

12. តើអ្នកមានផ្លាកសញ្ញាផ្លូវការដែលបញ្ជាក់ថាការផ្ទៀងផ្ទាត់នៃការចាក់ថ្នាំបង្ការត្រូវបានតម្រូវជាចាំបាច់តាមផ្លូវច្បាប់ដែរឬទេ?

[ផ្លាកសញ្ញារបស់ DPH](#) អាចរកបាននៅលើគេហទំព័រនៃ [ក្រុមអនុវត្តល្អបំផុតដើម្បីការពារជំងឺ COVID-19 ការណែនាំសម្រាប់អាជីវកម្ម និងកន្លែងការងារ](#)។



អ្វីដែលក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំង បាយផ្សារ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

13. តើម៉ាស់នៅតែតម្រូវជាចាំបាច់ពេលនៅខាងក្នុងអគារ បន្ទាប់ពីការផ្ទៀងផ្ទាត់នៃការចាក់ថ្នាំបង្ការដែរឬទេ?

បាទ/ចាស ម៉ាស់នៅតែតម្រូវជាចាំបាច់ពេលនៅខាងក្នុងអគារ ទោះបីជាបានចាក់ថ្នាំបង្ការរួចហើយក៏ដោយ។ អាចដោះម៉ាស់ចេញនៅពេលកំពុងបរិភោគអាហារ និងភេសជ្ជៈយ៉ាងសកម្ម។ អ្នកគាំទ្រ អតិថិជន ឬភ្ញៀវផ្សេងៗត្រូវតែអង្គុយនៅតាមតុ ឬស្ថិតនៅតាមទីតាំងនៃតុគិតលុយ ឬកៅអីដែលមានលក់សំបុត្រ ឬកន្លែងដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ ពេលកំពុងបរិភោគអាហារ និងភេសជ្ជៈយ៉ាងសកម្ម។ បានណែនាំឱ្យអនុវត្តការរក្សាគម្លាតរាងកាយរវាងភាគីផ្សេងៗគ្នា ដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការរីករាលដាលនៅក្នុងបរិវេណ ដែលភ្ញៀវចូលរួមត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យបរិភោគអាហារ និងភេសជ្ជៈយ៉ាងសកម្ម។

14. សម្រាប់អតិថិជនដែលបានផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការពីមុនរួចហើយ តើយើងតម្រូវឱ្យពិនិត្យម្តងហើយម្តងទៀតដែរឬទេ?

បាទ/ចាស ត្រូវតែធ្វើការផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការរាល់ពេលដែលភ្ញៀវចូល។

ប្រភេទទីតាំងអាជីវកម្មដែលតម្រូវឱ្យមានការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការ

15. តើភោជនីយដ្ឋានដែលមានផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញហើយមានបម្រើសេវាកម្មបារនៅជាប់នោះ បានតម្រូវជាចាំបាច់ឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់ភ្ញៀវ ដើម្បីចូលក្នុងទៅទីតាំងខាងក្នុងអគារដែរឬទេ?

មានការណែនាំយ៉ាងម៉ឺងមាត់សម្រាប់ភោជនីយដ្ឋាន ឱ្យអនុវត្តការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការ ទោះបីជាមិនតម្រូវជាចាំបាច់ក៏ដោយ សម្រាប់ភោជនីយដ្ឋានដែលមានផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញ ទោះបីជាភោជនីយដ្ឋានទាំងនោះមានបម្រើសេវាកម្មបារដែលជាផ្នែកមួយនៃភោជនីយដ្ឋានក៏ដោយ។ សូមកត់សម្គាល់ថា ចាប់មានប្រសិទ្ធិភាពពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ភោជនីយដ្ឋាន រួមទាំងហាងអាជីវកម្មរូបអាហារនិងភេសជ្ជៈដទៃទៀតដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (ទីក្រុង LA) នឹងស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃបទបញ្ញត្តិស្តីអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA។ តារាងបញ្ជីពេញលេញនៃទីតាំងដែលពាក់ព័ន្ធ និងព័ត៌មានបន្ថែមអាចរកបាននៅគេហទំព័រកម្មវិធី [SafePass LA](#) របស់ទីក្រុង LA និង [គេហទំព័រសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ \(FAQ\)](#)។

16. តើភោជនីយដ្ឋានដែលភាគច្រើនជាមជ្ឈមណ្ឌលកម្សាន្តគ្រួសារ និងតម្រូវជាចាំបាច់ឱ្យផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់ភ្ញៀវដែលនៅខាងក្នុងអគារដែរឬទេ?

មិនចាំបាច់ទេ ប្រសិនបើកន្លែងនេះត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យបើកជាភោជនីយដ្ឋានដែលមានផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញ។ ក្នុងករណីបែបនេះ ភ្ញៀវដែលនៅក្នុងទីតាំងកម្សាន្តលក្ខណៈគ្រួសារ ត្រូវបានរំពឹងថានឹងបានពាក់ម៉ាស់គ្រប់ពេលដើម្បីជួយកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការប៉ះពាល់នឹងមេរោគនៅក្នុងទីតាំងនោះ។ សូមកត់សម្គាល់ថា ចាប់មានប្រសិទ្ធិភាពពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ មជ្ឈមណ្ឌលកម្សាន្តលក្ខណៈគ្រួសារដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (ទីក្រុង LA) នឹងស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃបទបញ្ញត្តិស្តីអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA។ ព័ត៌មានបន្ថែមអាចរកបាននៅគេហទំព័រកម្មវិធី [SafePass LA](#) របស់ទីក្រុង LA និង [គេហទំព័រសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ \(FAQ\)](#)។



អ្វីដែលក្តីបរាត្រី កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំង បាយផ្សារ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

បុគ្គលិក និងអ្នកសម្តែងបណ្តោះអាសន្នដែលមានឈ្មោះធ្វើការ

17. តើអ្នកណាត្រូវបានរាប់បញ្ចូលជា “បុគ្គលិក”? តើអ្នកសម្តែងនឹងតម្រូវឱ្យរាប់បញ្ចូលដែរឬទេ ទោះបីជាពួកគេមិនត្រូវបានជួលដោយបារ/កន្លែងទទួលភ្ញៀវ/ក្តីបរាត្រីក៏ដោយ?

បុគ្គលិកទាំងឡាយរួមបញ្ចូលអ្នកធ្វើការទាំងអស់ដែលបិទនៅនឹងកន្លែងទីតាំងអាជីវកម្មនេះជាប្រចាំ។ នេះរួមបញ្ចូលទាំងអ្នកធ្វើការនៅផ្នែកខាងមុខនៃកន្លែង ខាងក្រោយ ក្រៅម៉ោង ពេញម៉ោង បម្រើការតាមរដូវកាល និងអ្នកសម្តែងទាំងឡាយ។

អាជីវកម្មជាច្រើនអាចមាន “អ្នកម៉ៅការឯករាជ្យ” (independent contractors) កំពុងធ្វើការនៅនឹងទីតាំងនោះ ប៉ុន្តែមិនចាត់ទុកពួកគេជាបុគ្គលិកទេ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ក្រុមការងាររដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាចាត់ទុកថា អ្នកម៉ៅការឯករាជ្យខ្លះជាបុគ្គលិក។ សូមពិនិត្យមើលគេហទំព័រអំពី [អ្នកម៉ៅការឯករាជ្យជ្រៀបនឹងបុគ្គលិក](#) របស់នាយកដ្ឋានទំនាក់ទំនងឧស្សាហកម្មនៃរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។

18. តើខ្ញុំអាចជួយបុគ្គលិករបស់ខ្ញុំឱ្យទៅទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការបានយ៉ាងដូចម្តេច?

សម្រាប់បុគ្គលិកដែលកំពុងស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែម ឬអ្នកដែលមានភាពស្លៀកស្លាញការទទួលបានការចាក់ថ្នាំបង្ការ សូមឱ្យពួកគេចូលរួមការសន្ទនាអំពីកង្វល់របស់ពួកគេ និងជួយពួកគេដើម្បីស្វែងរកព័ត៌មានពិតអំពីថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ហើយដែលត្រូវឱ្យទុកចិត្ត។ អ្នកអាចបញ្ជូនពួកគេឱ្យចូលទៅមើលគេហទំព័រ [VaccinateLACounty.com](#) ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានអំពីសុវត្ថិភាព និងប្រសិទ្ធភាពនៃថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ទាំងបីប្រភេទដែលមានផ្តល់ជូន និងដើម្បីរកទីតាំងចាក់ថ្នាំបង្ការដែលសមទៅនឹងកាលវិភាគរបស់អ្នក។ ថ្នាំបង្ការគឺផ្តល់ជូនដោយឥតគិតថ្លៃ និងការណាត់ជួបមិនតម្រូវជាចាំបាច់ទេចំពោះទីតាំងចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ជាច្រើន។ ព័ត៌មាននៃទីតាំងចាក់ថ្នាំបង្ការនីមួយៗអាចរកបាននៅលើគេហទំព័រដែលមានរាយឈ្មោះនៅខាងលើ។

ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ក៏មានផ្តល់ជូនយ៉ាងទូលំទូលាយនៅក្នុងខោនធី Los Angeles នៅតាមឱសថស្ថានលក់រាយធំៗ (ឧទាហរណ៍ CVS និង Walgreens) ឱសថស្ថានក្នុងតំបន់ និងពីអ្នកផ្តល់សេវាកម្មថែទាំសុខភាពជាប្រចាំរបស់អ្នក។ សូមពិចារណាផ្តល់ពេលវេលាសម្រាកដោយមានបង់ប្រាក់ឈ្នួល សម្រាប់ពួកគេដើម្បីទៅទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការ ហើយប្រសិនបើចាំបាច់នោះ ដើម្បីឱ្យជួរស្បើយពី [ផលប៉ះពាល់នៃថ្នាំបង្ការ](#) ណាមួយ ដែលជាធម្មតាកើតឡើងក្នុងអំឡុងពេល 2 ថ្ងៃដំបូងបន្ទាប់ពីទទួលថ្នាំបង្ការរួច។ សូមពិចារណារៀបចំ [ថ្ងៃចាក់ថ្នាំបង្ការនៅនឹងទីតាំង](#) តែម្តងសម្រាប់បុគ្គលិករបស់អ្នក។ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [ដៃគូផ្តល់ថ្នាំបង្ការ](#) របស់យើងដើម្បីស្វែងរកបញ្ជីឈ្មោះអ្នកផ្តល់ថ្នាំបង្ការ ដែលនឹងមានផ្តល់សេវាកម្មគ្លីនិកនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការចំលឹកតាមផ្ទះលក់នៃអ្នកតែម្តង។

19. ចុះចំពោះបុគ្គលិករបស់ខ្ញុំដែលមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការលើកលែងពីតម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការនោះ?

បុគ្គលិកទាំងឡាយអាចត្រូវបានលើកលែង នៅពេលដែលពួកគេផ្តល់នូវបែបបទបដិសេធដោយមានចុះហត្ថលេខាដោយបុគ្គលនោះដល់កន្លែងការងារ ដែលបញ្ជាក់ថា បុគ្គលិកបានបដិសេធក្នុងការចាក់ថ្នាំបង្ការដោយផ្អែកលើជំនឿសាសនា យ៉ាងពិតប្រាកដ ឬបុគ្គលត្រូវបានលើកលែងពីការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ណាមួយដោយសារហេតុផលវេជ្ជសាស្ត្រដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ (Qualifying Medical Reasons)។ បែបបទដែលលើកឡើងស្តីអំពីហេតុផលវេជ្ជសាស្ត្រដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នេះ ត្រូវតែរួមបញ្ចូលសេចក្តីថ្លែងការណ៍ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដែលបានចុះហត្ថលេខាដោយគ្រូពេទ្យ គិលានុបដ្ឋយិការជំនាញផ្ទាល់ (nurse practitioner) ឬអ្នកជំនាញផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណផ្សេងទៀត ដែលអនុវត្តក្រោមអាជ្ញាប័ណ្ណរបស់គ្រូពេទ្យ ដោយបញ្ជាក់ថា បុគ្គលនោះមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការលើកលែង និងបញ្ជាក់ពីរយៈពេលដែលអាចកើតឡើយសម្រាប់ការមិនអាចទទួលបានថ្នាំបង្ការបានរបស់អ្នកធ្វើការនេះ។

បុគ្គលិកដែលបានលើកលែង ត្រូវតែធ្វើការពិនិត្យរកមេរោគ COVID-19 យ៉ាងហោចណាស់ម្តងក្នុងមួយសប្តាហ៍ដោយការធ្វើតេស្តរកទម្រង់មេរោគ (PCR) ឬតេស្តរកសារធាតុដែលបញ្ចូលក្នុងខ្លួនដើម្បីបង្កើតភាពសុវត្ថិភាព (antigen test) សម្រាប់រក



អ្វីដែលក្តីបង្ការ កន្លែងទទួលភ្ញៀវ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំង បាយជូរ និងហាងបិតស្រាត្រូវស្វែងយល់

មេរោគ COVID-19 ឬ SARS-CoV-2 ដែលទទួលបានសិទ្ធិអនុញ្ញាតឱ្យប្រើប្រាស់ជាបន្ទាន់ (EUA) ឬការយល់ព្រមពីរដ្ឋបាល
ចំណីអាហារ និងឱសថ (FDA) របស់សហរដ្ឋអាមេរិក។ បុគ្គលិកដែលត្រូវបានលើកលែងត្រូវតែពាក់ម៉ាស់វះកាត់ ឬ
ឧបករណ៍ជំនួយការដកដង្ហើមកម្រិតខ្ពស់ជាងមុន ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យប្រើប្រាស់ដោយវិទ្យាស្ថានជាតិសម្រាប់សុវត្ថិ
ភាពការងារ និងសុខភាព (NIOSH) គ្រប់ពេល។

អ្នកមកទីតាំងជាបណ្តោះអាសន្នដែលមិនមែនជាបុគ្គលិក និងមិនមែនជាភ្ញៀវ

20. តើទីតាំងអាជីវកម្មនានានិងត្រូវធ្វើការផ្សេងទៀតស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់អ្នកបច្ចេកទេស ផ្តល់សេវាកម្មជួសជុលនិងការត្រួតពិនិត្យ ដែលចូលមកទីតាំងខាងក្នុងអគារដើម្បីអនុវត្តសេវាកម្មដែរ ឬទេ? ឧទាហរណ៍ អ្នកម៉ៅការជួសជុលនិងថែទាំ ផ្នែកទឹកនិងហ្គាស?

ទេ។ អ្នកជួសជុល និងត្រួតពិនិត្យដែលនៅក្នុងទីតាំងអាជីវកម្មដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មបែបនេះ នឹងមិនតម្រូវឱ្យបង្ហាញភ័ស្តុ
តាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការដើម្បីចូលទៅក្នុងបរិវេណខាងក្នុងអគារនៃអាជីវកម្មនោះទេ។ ពួកគេត្រូវតែពាក់ម៉ាស់ខណៈ
ពេលដែលនៅខាងក្នុងអគារ។ តម្រូវការនៃសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលសម្រាប់ការបង្ហាញភ័ស្តុតាងនៃការចាក់
ថ្នាំបង្ការដើម្បីចូលទៅខាងក្នុងទីតាំងនោះ ត្រូវអនុវត្តចំពោះតែភ្ញៀវប៉ុណ្ណោះ។

ព័ត៌មាន

21. មាន "សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល" ជាច្រើនដែលត្រូវបានចេញផ្សព្វផ្សាយ។ តើខ្ញុំអាចដឹងថាខ្ញុំ ត្រូវប្រកាន់ខ្ជាប់នូវសេចក្តីបង្គាប់ណាមួយបានយ៉ាងដូចម្តេច?

នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈបានអនុវត្តវិធីសាស្ត្រមួយដែលមានជាដំណាក់កាល ដោយផ្អែកលើកាលៈទេសៈនិងកម្រិតហា
និភ័យក្នុងតំបន់ និងត្រូវបានកំណត់ដោយជំនាញការផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រនិងសុខភាពសាធារណៈ ដើម្បីបើកដំណើរការឡើងវិញ
និងកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការរីករាលដាលជំងឺនៅក្នុងប្រតិបត្តិការអាជីវកម្មនិងក្នុងសហគមន៍។ ដូច្នោះ វាជាការ
ចាំបាច់ក្នុងការចូលទៅមើលគេហទំព័ររបស់សុខភាពសាធារណៈឱ្យបានញឹកញាប់ ដើម្បីទទួលបានសេចក្តីបង្គាប់របស់
មន្ត្រីសុខាភិបាលដែលថ្មីបំផុត បច្ចុប្បន្នភាពទៀងទាត់ និងសេចក្តីណែនាំថ្មីបំផុតផងដែរ។ ឯកសារទាំងនេះអាចរកបាន
នៅគេហទំព័រ ph.lacounty.gov/Coronavirus។ បន្ថែមពីលើសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល គេហទំព័រនេះក៏មាន
ឯកសារធនធានដ៏ល្អមួយចំនួនដូចជាឯកសារនៃកម្មវិធីបំបាត់ផុតសម្រាប់វិស័យអាជីវកម្មផ្សេងៗ និងសម្រាប់សាធារណ
ជន។